
OSNO\TNA STOTA (LJUDEVIT GAJ)
KRAPINA

ZAPISNIK

Sa 12. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj> Krapina odrLane
28. 05. 2018, s podetkom u 18,00 sati u prostorijama Matidne Skole u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Mira Benc, Helena Hudi, Suzana
Pracaic. Ivica Hr5ak, Katarina Posilovic, Ivan Zubic i Rajna Presedki

Uz dlanove Skolskog odbora sjednici su nazodni: ravnateljica Skole Dragica Belo5evi6 i
tajnica Skole Nevenka Krsnik

Izodni: -

\_, Predsjednica Skolskog odbora otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da jev 
sjednici nazodno 7 dlanova od ukupno 7 dlanova pa Skolski odbor mole donositi
pravovaljane odluke.

Zadanalnju sjednicu predloZen je i usvojen slijedeii

DNE\TNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 1 1. sjednice Skolskog odbora;
2. Dono5enje Pravilnika o obradi i za5titi osobnih podataka;

3. Verifikacija prethodna suglasnost za zapolllavanje
-uditeljice ruzredne nastave u PS Lepaj ci (zamjenalidije Gorup Kun5tek)
-spremadice u Matidnoj Skoli - 1 izvr5itelj na20 sati tjedno na odredeno vrijeme do
primitka suglasnosti MZO, anajdule do 60 dana

4. Pitanja i prijedlozi

Ad.1 .) Na Zapisnik sa 1 1 . sjednice Skolskog odbora nije bilo primjedbi pa je isti jednoglasno
'\r' usvojen.

Ad.2.) dlanovi Skolskog odbora upoznati su s prijedlogom Pravilnika o obradi i za5titi
osobnih podataka. Tajnica iznosi da Skola vodi dvije velike zbirke osobnih podataka, zbirku
osobnih podataka udenika (e-matica, e-imenik, matidne knjige) i zbirku osobnih podataka
djelatnika Skole (e-matica, registar zaposlenih u javnom sektoru, matidne knjige i drugo).
Odekivali smo detaljnije upute od resornog ministarstva kako bi sve Skole jednako postupale,
ali do sada nismo ni5ta dobili, a pravilnik moramo donijeti.
-Gda. Katarina Posilovii - Pravilnik j e trebalo donij eti do 25 .05 .201 8. kada j e Uredba stupila
na snagu.
-Ravnateljica-rra seminaru zaravnatelle je jedna od tema bilazaltita osobnih podataka.
Predavanje je odrZalapredstavnica Agencije zazaititu osobnih podataka. Na brojna pitanja ni
ona nije mogla dati nikakav konkretan odgovor. Rekla je da jeprelazno razdoblje za
uskladivanje s Uredbom do kraja ove godine
-Tajnica- iztihrazloga Pravilnik nam je dosta op6enit. Nakon primitka detaljnijih uputa
vezanih za prikupljanje, obradu, objaw i za5titu osobnih podataka po potrebi iemo napraviti
izmjene i dopune Pravilnika.



Drugih pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjednica Skolskog odbora dala prijedlog

Pravilnika na glasanj e.

Pravilnik j e j ednoglasno usvoj en.

Ad.3) Donijeta je odluka o verifikaciji prethodnih suglasnosti za zapo5ljavanje:

- Maje \-ince1j. magistre primarnog obrazovanja na radnom mjestu uditeljice raz.redne nastave

u PS Lepajci radi zamjene uditeljice Lidije Gorup KunStek.

-Anite Jugec - na radnom mjestu spremadice s pola radnog vremena u Matidnoj Skoli u

Krapini, na odredeno vrijeme do primitka suglasnosti MZO, a najduZe do 60 dana'

Ad.4.) Ravnateljica iznosi da nam nastave zavrsava 15.06.2018. Pred nama su upisi udenika u

l. razred. Sljede6e Skolske godine imat iemo isto kao i ove godine 33 razredna odjela.

Drugih pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjednica Skolskog odbora zakljudila sjednicu.
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